
Hej, 
Jag önskar att följande motion behandlas av styrelsen och föreläggs årsmötet. 
 
”Vill att styrelsen får i uppdrag att undersöka om vår förening med den trafik som vi 
för närvarande har kan omvandlas till allmän väg dels redogöra för vilka för och 
nackdelar detta skulle medföra..” 
Magnus Falk 
Hjalmar Löfquist AB 
 


